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Vraag Antwoord

In het RV wordt gesteld als beoogd resultaat dat beide scholen voldoende budget 
hebben voor de gewenste uitbreiding. Kunt u bevestigen dat beide scholen 
bevestigd hebben dat dit beoogde resultaat behaald wordt met deze verhoging?

Met beide scholen heeft overleg plaatsgevonden, en beide hebben bevestigd dat de te
realiseren nieuwbouwplannen behaald kunnen worden middels de verhoging van het 
investeringskrediet.

De voorgestelde verhoging is gebaseerd op de VNG normgetallen. In het RV, kopje 
argumenten no. 1c geeft u aan dat “de gemeente gaat bij ver- en nieuwbouw van 
scholen uit van reële kostenramingen op basis van actuele kosten”. Hoe verhouden
deze “actuele kosten” zich tot de VNG normbedragen specifiek in deze 2 casussen?

De VNG normbedragen zijn recent geactualiseerd en o.a. bijgesteld om de actuele 
kosten te kunnen dekken. Gezien de forse prijsstijgingen m.b.t. bouwmaterialen.

Als Conclusie noemt u in het RV dat de “toekomstige aanvragen” worden vergoed 
conform de VNG normgetallen. Hoe zijn historisch gezien in het (i) algemeen en (ii) 
specifiek voor deze 2 scholen de budgetten tot stand gekomen vanuit de 
gemeente? 

Historisch gezien vergoed Woudenberg aanvragen voor Onderwijshuisvesting conform
de VNG normbedragen. Echter de verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 
Woudenberg dateert van 2015. De budgetten voor De Olijboom en De Wartburg zijn 
door het externe bureau PentaRho berekend en verwerkt in het IHP. (Integraal 
Huisvestingsplan Onderwijs Woudenberg) van 2020. In de periode 2020-2022 zijn de 
berekende budgetten voor beide scholen verhoogd a.g.v. gestegen prijzen en 
verwerkt in de begroting 2023-2026. Het externe bureau PentaRho heeft hiervoor de 
nieuwe berekeningen gemaakt.

In het Raadsbesluit stelt u voor onder beslispunt 5 om “in het vervolg” de VNG 
normgetallen te handteren. 

a) Hoe (juridisch) dwingend is de toepassing van deze normgetallen? 
b) Waarom is het wenselijk om in de toekomst de VNG normgetallen te 

handteren? 

In de verordening voorzieningen huisvesting onderwijs worden de vergoedingen 
opgenomen welke de gemeente vergoedt bij aanvragen door scholen voor 
(uitbreiding) huisvesting. Heel veel gemeenten hanteren hiervoor de VNG 
normbedragen die regelmatig worden geactualiseerd a.g.v. van allerlei ontwikkelingen
zoals sterke stijging bouwmaterialen. Gemeenten kunnen afwijken van de VNG 
normbedragen, echter dan dient dit in de verordening voorzieningen huisvesting 
onderwijs opgenomen te zijn. Omdat de verordening van Woudenberg nog niet is 
geactualiseerd wordt in dit raadsvoorstel aan de raad gevraagd de actuele VNG 
normbedragen te hanteren. De verordening van Woudenberg is van 2015. 


